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Když je řeč o sdílení dobré zprávy s nevěřícími lidmi, pozoruji na některých věřících, že se
poddávají představám, jaké nám vnucuje naše kultura. Někteří možná mají špatné
zkušenosti. Většinou ale o špatných zkušenostech slyšeli pouze z vyprávění. A nejčastěji ze
všeho mají jen očekávání špatných zkušeností… Utkvělé negativní představy nás pak vnitřně
blokují v naší otevřenosti a hlavně v přirozeném kontaktu s našimi kamarády. Nastavujeme
se do jakési obranné pozice, která na naše lidi působí velmi odpudivě nebo přinejmenším
nedůvěryhodně. Tyhle klamné představy potřebujeme odložit a cílevědomě je zaměnit podle
reality. Někdy je to jen otázka, kam zaměřujeme svoji pozornost nebo přímo čemu
věříme.

Když jdu za svými nevěřícími přáteli, počítám s několika důležitými věcmi.

1) Každý člověk touží po Bohu
Počítám s tím, že každý člověk svým způsobem touží po Bohu. Ano podle třetí kapitoly listu
Římanům „není, kdo by hledal Boha“ (Římanům 3,11). Nehledají Ho − což je škoda −
a přesto po Něm mnozí jaksi touží. Jsme totiž „stvořeni k Božímu obrazu“ (Genesis 1,26).
A kazatel píše, že „Bůh dal lidem do srdce touhu po věčnosti“ nebo přímo „věčnost“
(Kazatel 3:11). Když lidé neznají živého Ježíše, jejich touha po věčnosti se projevuje na
příklad tím, že si někteří „povídají s vesmírem“, jiní se zabývají esoterikou, jógou a vším
možným.

2) Bůh k lidem mluví a pracuje s nimi.
Počítám s tím, že Bůh k lidem mluví a pracuje s nimi. Hospodin oslovil Adama a Evu −
dokonce i po té, co Mu všechno pokazili (Genesis 3,9). Podobně mluví k jejich synu Kainovi
(Genesis 4,9) a k mnoha dalším později. V Novém zákoně Ježíš vstupuje do života Saula
z Tarsu (Skutky 9,1−23), který zatýkal jeho následovníky a byl si jistý, že s tím Ježíšem je už
dávno konec. A seznam lidí, do jejichž životů živý Ježíš vstoupil a dodnes vstupuje, může
pokračovat. Počítám s tím, že „Syn člověka přišel vyhledat a zachránit, co je ztraceno…“
(Lukáš 19:10)

3) Boží slovo je Boží moc k záchraně
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Když jdu za nevěřícími přáteli, počítám s tím, že Boží slovo je Boží moc k záchraně. Píše to
Apoštol Pavel: „Nestydím se za evangelium, neboť je to Boží moc k záchraně pro každého,
kdo věří.“ (Římanům 1:16) Dobrá zpráva o Ježíši je totiž víc než jen slova! Je to Boží moc!
Stojí za tím sám živý Ježíš! Ježíšova Dobrá zpráva i dneska proměňuje životy. Věříš tomu?
Vím to z desítek vlastních zkušeností.

4) Lidé hledají dobré zprávy
Počítám s tím, že lidé hledají dobré zprávy. Když nemají tu pravou Dobrou zprávu − tedy
zprávu o Ježíši, o Jeho odpuštění a blízkosti − hledají si všelijaké „pseudo−dobré zprávy“.
Chytají se falešných nadějí, protože neznají tu pravou, kterou máš Ty − pokud jsi přijal/a
Ježíše. Apoštol Pavel nad tím rozjímá a píše: „‚Každý, kdo by vzýval Pánovo jméno, bude
zachráněn.‘ Ale jak mohou vzývat toho, v něhož neuvěřili? A jak mohou uvěřit v toho, o kom
neslyšeli? A jak mohou slyšet bez toho, kdo hlásá? A jak mohou hlásat, nebyli−li posláni?“
(Římanům 10:13−15) My jsme posláni!

5) Ježíš je stále se mnou

Počítám s tím, že Ježíš je stále se mnou. Tak to říká svým učedníkům v tak zvaném Velkém
poslání. Přečtu Ti to už od té šestnáctky: „Jedenáct učedníků odešlo do Galileje na horu,
kterou jim Ježíš určil. Když ho spatřili, poklonili se mu; ale někteří pochybovali.“
(Matouš 28,16−17) Všimni si, že někteří pochybovali! A Ježíš jim přesto svěřuje toto své
Velké poslání! „Přistoupil a promluvil k nim: ‚byla mi dána veškerá pravomoc na nebi i na
zemi. Jděte tedy a čiňte učedníky ze všech národů, křtěte je ve jméno Otce i Syna i Ducha
Svatého a učte je zachovávat všechno, co jsem vám přikázal. A hle, já jsem s vámi po
všechny dny až do skonání tohoto věku.‘“ (Matouš 28,18−20)

Když se podívám na Ježíšovy učedníky, jak občas hloupě mluvili a nevyzpytatelně jednali,
říkám si, že snad mám taky šanci… Taky se můžu naučit dovednostem potřebným pro
kontakt s lidmi, abych to Ježíšovo velké poslání mohl v Jeho moci účinně naplňovat…

1) Počítám s tím, že každý člověk svým způsobem touží po Bohu.
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2) Počítám s tím, že Bůh k lidem mluví a pracuje s nimi.
3) Počítám s tím, že Boží slovo je moc k záchraně.
4) Počítám s tím, že lidé hledají dobré zprávy.
5) Počítám s tím, že Ježíš je stále se mnou.

Hm, počítám i s dalšími věcmi. Ty si nechám do některého z dalších videí…

Pane Ježíši, děkuji Ti, že když nás posíláš, v každé chvíli jsi při tom s námi…


